
Iz razprav v organizacijah
združenega dela

Člani občinskega sindikalnega sveta in njegovih orga-
nov spremljajo tudi razprave v organizacijah združenega
dela. V TOZO OTT, ARS Inženiring. Štadentskem
cenlrn, Kazensko poboljševalnem domu Ig, Pedagoškem
fnštitutn, Ilirija-Vedrogu, Varaosti TOZD varovanje
premoženja so bile v razpravah najbolj izpostavljene
naslednje pripombe: razširitev toplarne ne sodi v vsebino
četrtega samoprispevka, saj gre za razširjeno reprodukci-
jo; več je opozonl na račun plačevanja prispevkov in to
večkrat v različnih oblikah za isto investicijo, porabo. . .
potrebnih je vei inforaiacij o dosedanjih treh samopri-
spevkih, ponovno je potrebno proučiti projekt potniške
postaje s stališia varovanja pred hrupom, sama ureditev
grajskega pobočja pa bi morala biti predvsem obveza
investitorjev oziroma konstruktorjev grajskih prostorov.
V Kipu, Obrtni zadrugi, TTL TOZD Proizvodnja, Ke-
mofarmaciji, Plutalu, V"\0 Ljubljana Vič-Rudnik,sred-
nji šoli za računalnišlvo, DO lskri Elektrozveze ter iskri
Raziskovalni inštitut pa so posredovali naslednje ugoto-
»itve: umestnost potniške postaje ter sanacija grajskega
pobočja v progiamu, zahteve po povračilu o zbranih in
porabljenih sredstvih pri dosedanji ureditvi ljubljanskega
gradu, potniški postaji, naj se financirajo iz sredstev širše
družbene skupnosti in ne le mesta Ljubljane, ali samopri-
spevek predstavlja trajen način zagotavljanja sredstev v
prihodnje, prisoten je bil tudi predlog uvedbe diferenci-
rane prispevne stopnje v odvisnosti od višine O D . . .


